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              49707/2022       
 

 
ZÁPIS č. 01/2022 

 

zo zasadnutia komisie pre kultúru pri MsZ, konaného dňa 13.decembra 2022 o 15.30 hodine 

 

Prítomní  
 

Mgr. Andrej Baranačok – predseda komisie (poslanec) 

Július Obernauer – podpredseda komisie (poslanec) 

Bc. Martin Jorčík – člen komisie 

Róbert Schmidt – člen komisie 

 

Ospravedlnení 
Mgr. Ivica Krištofová – člen komisie 

Mgr. art. Matej Struhár – člen komisie 

Mgr. Miroslava Rosíková 

 

Sekretár komisie: 
Ing. Ľubica Kubaliaková 

 

Program: 
1. Otvorenie 

2. Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta 

3. Schválenie harmonogramu činnosti komisie na I. polrok 2023 

4. Obhliadka Zvonice 

5. Rôzne 

 

K bodu 1) 
Komisia zasadala prvýkrát v novom volebnom období. Zloženie komisie sa zmenilo, pribudla 
nová členka Mgr. Miroslava Rosíková, členstvo v komisii ukončil Jozef Tokár. Komisia má aj 
v novom volebnom období 7 členov, jej predsedom je Mgr. Andrej Barančok – poslanec MsZ 

a podpredsedom je Július Obernauer – poslanec MsZ. Zasadnutie komisie otvoril a viedol 

predseda Mgr. Andrej Barančok, ktorý privítal členov komisie a oboznámil ich s programom 

zasadnutia. Zasadnutia sa zúčastnili štyria členovia komisie, komisia bola uznášaniaschopná. 
 
K bodu 2) 
Komisii bola doručená žiadosť Detského folklórneho súboru Šťastné detstvo o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu mesta Brezno na úhradu služieb spojených s dočasným užívaním majetku 
mesta v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta vo 

výške 1 669,99 eur. 

Číslo spisu: Brezno 

8582/2022-1 14.12.2022 



Komisia pre kultúru navrhuje schváliť poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta Detskému 
folklórnemu súboru Šťastné detstvo na úhradu služieb spojených s dočasným užívaním 
majetku mesta v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania 
s majetkom mesta vo výške 1 669,99 eur. 
Toto uznesenie komisie pre kultúru č. 1/2022 bolo jednohlasne schválené. 

 

K bodu 3) 
Členovia komisie sa dohodli, že budú zasadať vždy vo štvrtok pred zasadnutím mestského 
zastupiteľstva o 15.30 hodine.  

Harmonogram a rámcový program zasadnutí komisie pre kultúru pri MsZ na I. polrok 
2023 

16.02.2023  (štvrtok)    (zasadnutie MsZ 22.02.2023) 
1. Otvorenie 

2. Prerokovanie materiálov na MsZ 

3. Rôzne 

 

30.03.2023 (štvrtok)    (zasadnutie MsZ 05.04.2023) 
1. Otvorenie 

2. Prerokovanie materiálov na MsZ 

3. Rôzne 

 
11.05.2023 (štvrtok)    (zasadnutie MsZ 17.05.2023) 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie materiálov na MsZ 

3. Rôzne 
 
15.06.2023 (štvrtok)    (zasadnutie MsZ 21.06.2023) 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie materiálov na MsZ 

3. Rôzne 

Toto uznesenie komisie pre kultúru č. 2/2022 bolo jednohlasne schválené. 
 

K bodu 4) 
Komisia pre kultúru pokračovala vo svojom programe obhliadkou mestskej veže – Zvonice, 

s doplňujúcimi informáciami od zamestnankyne Horehronského múzea pôsobiacej na 
pracovisku vo Zvonici. Návštevnosť Zvonice je dosť veľká, najmä vďaka skutočnosti, že sa 
jedná o prvé sprístupnenie priestorov Zvonice pre verejnosť. Od otvorenia evidujú mesačne 
cca 700 návštevníkov. Zatiaľ viac občanov mesta, počas jarmoku a cez sviatky Všetkých 

svätých bolo dosť návštevníkov aj z iných miest Slovenska a zo zahraničia. Zatiaľ je posledný 
možný vstup do veže o 16,30 hodine, cez víkendy od 13,00 hodiny do 16,30. Počas letnej 
sezóny budú otváracie hodiny upravené. Vstupné sú 3 eurá, ŤZP, dôchodcovia nad 62 rokov 

a mládež od 6 do 26 rokov majú zľavu, platia len 2 eurá. Deti do 6 rokov majú vstup zdarma. 
Mládež do 15 rokov má povolený vstup do veže len v sprievode dospelého.  Počas 
vianočných sviatkov až do Troch kráľov podávajú okrem kávy aj punč, ktorý si môžu 
návštevnci vypiť v pristavenom iglu pri Zvonici. Iglu je súčasťou Ľadového mestečka 
s vianočnými stánkami, ľadovými sochami a klziskom. Na jednotlivých poschodiach veže sú 
interaktívne panely oboznamujúce návštevníkov s históriou mesta aj samotnej Zvonice, 

a s fotovizualizáciou mesta. Na druhom poschodí je interaktívny panel s hercom znázorujúcim 

Milana Rastislava Štefánika, ktorý sa návštevníkom prihovára s výkladom o Štefánáikovi, 
meste a soche M.R.Štefánika na námestí. Podľa slov pracovníčky múzea majú veľký problém 



pri výpadku elektriny, kedy treba vždy reštartovať a znovu nastaviť všetky interaktívne 
panely. Na paneloch je možnosť voľby slovenského a anglického jazyka, komisia sa zhodla 

na tom, že by bolo vhodné nahovoriť texty aj do nemčiny.  

Pri poslednej obhliadke Zvonice ešte pred spustením do prevádzky komisia konštatovala, že 
sa pri rekonštrukcii zabudol naprojektovať rozvod elektriny na námestie, lebo pôvodne bolo 
námestie ozvučené práve zo zvonice, ale pri rekonštrukcii boli tieto káble odpojené. Vtedy 

prítomný vedúci investičného odboru sľúbil tento nedostatok odstrániť a rozvody elektriny 

dorobiť, doteraz však nie sú spravené. Ozvučenie klziska a Ľadového mestačka koledami 
bude realizované z drevenej búdky na námestí.   

 

K bodu 5) 
 
Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda komisie zasadnutie ukončil o 17.15 hodine.  

 

 

 

 

 

              Mgr. Andrej Barančok              Ing. Ľubica Kubaliaková 

         predseda komisie pre kultúru          sekretárka komisie 
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